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Bespreken onderwerpen sport - 31 maart 2021

bespreekt het lijstje. Als eerste komt de vaccinatie van topsporters aan de orde,

nav een brief van NOC*NSF. Zij willen topsporters deze week vaccineren. De wens van NOC*NSF

is niet in lijn met de vaccinatiestrategie. De minister vraagt of er niet overgebleven vaccinaties

naar Papendal gebracht kunnen worden aan het einde van de week. Zij merkt wel op dat dit met

MVWS moet worden besproken. Maar, omdat het maar driehonderd mensen betreft kan het wat

pragmatischer. Sport schakelt met PDC19 (BEE EEN) om te kijken of er een

pragmatische oplossing mogelijk is en het hier met MVWS over te hebben. MMZS zou

tevens willen weten wat laatste mogelijkheid van NOC*NSF is. E licht dit toe. DCo bepleit om

samen op te trekken met andere landen in Europa.

SRE licht de bespreking over EU2020 in afstemmingsoverleg toe. MVWS was hier niet bij

aanwezig. BNEEN is dus weer vertrokken uit het afstemmingsoverleg en heeft het niet besproken.
MMZS benadrukt dat MlJenV hier ook over op de hoogte moet worden gesteld.JE
informeert collega’s van JenV. MMZS wil een persoonlijk overleg met MJenV om dit ook

kort toe te lichten (BEDheeft uitgezet).

Bbespreekt spelen met publiek. Dit is niet een onderwerp dat op korte termijn speelt, maar speelt
in loop van april.

Mogelijk urgent is financiéle steun betaald voetbal. Er is overleg met FIN. De optie die er nu ligt is

goed uitlegbaar, meldt EEE. en ligt vooral op belonen loyaliteit supporters en niet op

clubs die sowieso financieel in zwaar weer zaten. Financién ambtelijk is geen groot fan van de

huidige optie. MMZS wil vandaag afwachten, want in verkennersrol kan ze niet metZE FIN in

overleg. Maar, vanavond is duidelijkheid dus Bwil punt morgen hernemen. Zij merkt op dat het

korte termijn moet spelen, zij wil ofwel of korte termijn een afspraak plannen of het

overdragen aan Hugo. Zij wil in de weekendtas een nota mee, met daarbij de vraag hoe

zij niet de ene club kan bevoordelen.

[ERED
bespreekt een aantal zaken over de middellange termijn. Het rapport over turnen, hier zal

een inhoudelijke reactie op moeten worden opgesteld. Het steunpakket sport wordt besproken. Het

advies van de sportraad komt op 7 april. Ten slotte merktBES or dat de agenda van 'Bewegen
het nieuwe normaal’, de minister vindt het wenselijk om hier kort doorheen gesproken te worden

te zijner tijd. Dit kan betrokken bij een PO DGV. De brief komt alvast mee in de

weekendtas.

Aanstaande MCC op 6 april wordt de heropening van de sport tevens besproken. Op de agenda
komt ook horeca en hoger onderwijs. Sport staat 6 mei op de agenda. Sport vraagt zich af hoe dit

wordt geagendeerd bij afwezigheid MMZS. MMZS merkt op dat dit wel aan bod kan komen.

DCo bespreekt presentatie evenementenkalender morgen, M VWS en M EZK doen een

persconferentie. Hier staan ook de evenementen Eredivisie op. DCo verwacht onrust, want het is

een grote lijst. Dit wordt kort besproken. MMZS benadrukt dat er wel een disclaimer ‘onder

voorbehoud epidemiologische omstandigheden” opgenomen zou moeten worden in de

woordvoeringslijn. De minister is om 12:00 op het departement en wil deze zaak ook

graag bekijken. Morgen in covidstaf wordt dit punt hernomen.


